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 Utdragsbestyrkande: 

Plats och tid Orbaden, klockan 09.00 – 12.00 

Beslutande Sven-Åke Thoresen, ordf, s, Hudiksvall 
Evy Degerman, c, Bollnäs 
Olle Nilsson Sträng, s, Bollnäs 
Stefan Bäckström, c, Hudiksvall 
Sven-Olle Mårtensson, s, Ljusdal 
Sören Görgård, c, Ljusdal 
Stig Eng, c, Nordanstig 
Monica Olsson, s, Nordanstig 
Ingemar Ehn, fp, Ovanåker 
Ingrid Lundin, s, Ovanåker 
Eva Tjernström, s, Söderhamn 
Lennart Olsson, c, Söderhamn 
 

 

Övriga deltagande  Lennart Borgsten, Ulf Sundberg, Thord Wannberg, Åke Stenqvist, Lennart 
Dahlbom, Bengt Friberg, David Davies, Lars Follstedt, Inga-Lill Tengvall, Berith 
Landén och Sören Löfkvist 

Utses att justera Stig Eng  
Justeringens plats och tid  
  Paragrafer 045-059 

Underskrifter Sekreterare Sören Löfkvist  

 Ordförande Sven-Åke Thoresen 
 

 

 Justerande Stig Eng  
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Hrs § 45 
 
Föregående protokoll 
 
Styrelsen beslutar 
 
att lägga föregående protokoll till handlingarna 
 
_____ 
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Hrs § 46 
 
Personalprojektets fortsättning 
 
Anders Pihlgren är inte närvarande p.g.a. semester, varför ärendet framflyttas till 
nästa styrelsemöte den 13 oktober. 
 
______ 
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Hrs § 47 
 
IDB, ansökan Turistdelegationen och IT-Lots 
 
Lennart Borgsten redovisar träffen den 23 juni i Bollnäs, varvid Barbro 
Holmsten fick i uppdrag att se över bristerna i IDB. 
 
Stig Eng beskriver att ”hårddatan” har flyttats från Söderhamn till 
Bokningscentralen i Nordanstig och att ett avtal skall tecknas med 
Bokningscentralen för tiden fram till den 31 december 2004. 
 
Ett förslag på ansökan till Turistdelegationen presenteras efter konferensen den 
23 augusti i Nordanstig. Arbetsgruppen får i uppdrag att göra mindre justeringar 
i ansökan, när det gäller aktiviteten datakunskap med genomförare IT-
rådgivarna. 
 
Ordförande tackar för informationerna. 
 
Styrelsen beslutar 
 
att Stig Eng med arbetsgrupp arbetar fram ett koncept till organisation och 
kostnadsbild inför framtida drift av IDB till styrelsemötet den 13 oktober 2004. 
 
att Annika Bergström med arbetsgrupp gör justeringar, i ansökan till 
Turistdelegationen, för aktiviteten datakunskap. 
 
______ 
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Hrs § 48 
 
Hälsingegymnasiets fortsättning 
 
Projektledare Lennart Dahlbom ger en bild av förutsättningarna efter intervjuer 
med landskapets skolchefer. 
 
Projektets ledningsgrupp har givit Lennart i uppdrag att, för att tillgodose 
elevernas önskemål och behov, arbeta med att 
• utveckla målbilden 
• analysera hur utbud stämmer med efterfrågan 
• eventuellt revidera samverkansavtalet 
• effektivisera gymnasieintagningen 
• analysera IKE-avtalet (interkommunala ersättningar) 
• föreslå samverkan om kvalitetsarbete 
 
Sören Löfkvist anmäler att Hälsingerådet fått en förstudie kring 
Freinetgymnasium i Ljusdal för yttrande senast den 31 augusti 2004. 
 
Ordförande tackar för informationen 
 
Styrelsen beslutar 
 
att Lennart Dahlbom skall fortsätta projektarbetet enligt ledningsgruppens 
direktiv. 
 
att hänskjuta yttrandet angående Freinetgymnasiet till varje kommun. 
 
______ 
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Hrs § 49 
 
Ungdomsutbytet i Europa 
 
Bengt Friberg, Hudiksvall, visar ett förslag till organisation av ett projekt för 
ungdomsutbyte i Europa för ungdomar i Hälsingland. Detta har redan genom- 
förts i Hudiksvall och där andra hälsingekommuner har köpt tjänsten. 
 
David Davies redovisar aktiviteterna under 2004, varvid 17 elever har haft 
vinterpraktik, 18 elever har haft internationella fredsprojekt och 180 elever har 
haft sommarpraktik i 8 länder i Europa. Dessa ungdomar har varit goda 
representanter för Hälsingland ute i Europa, samt själva fått stora erfarenheter 
för framtida yrkesutbildningar. 
 
Ordförande tackar för informationen. 
 
Styrelsen beslutar 
 
att Hudiksvalls kommun fortsätter med projektet i egen regi. 
 
att övriga kommuner erbjuds köpa tjänsten utifrån verksamhetens kostnader. 
 
______ 
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Hrs § 50 
 
Tillväxt Hälsingland 
 
Samordnaren för Tillväxt Hälsingland, Lars Follstedt, redovisar förslaget till 
näringslivsstrategi i Hälsingland. Projektet skall jobba för ökad tillväxt, ökad 
sysselsättning, ökad folkmängd samt driva gemensamma frågor. 
 
Samverkan skall omfatta rationalisering/skalfördelar, politisk kraft, 
marknadsstyrka samt företagens engagemang. 
 
Projektet besöker respektive näringslivskontor under augusti/september för att 
hitta en gemensam plattform. 
 
Ordförande tackar för informationen. 
 
Styrelsen beslutar 
 
att projektet den 13 oktober 2004 lämnar ytterligare rapport med ett 
konkretiserat förslag till näringslivsstrategi. 
 
______ 
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Hrs § 51 
 
Projekt Räddningstjänsten 
 
Sören Löfkvist lämnar en kort rapport om projektet samt lämnar en skriftlig 
rapport från Torbjörn Wannqvist. Projektet har kommit långt inom två delar, 
men avsnittet ”Riskhantering – intern skydd” har försenats. Projektet ser ut att 
avslutas vid årsskiftet. 
 
Ordförande tackar för informationen. 
 
Styrelsen beslutar 
 
att godkänna rapporten 
 
_____ 
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Hrs § 52 
 
Kulturarv Hälsingegårdar 
 
Projektledare Inga-Lill Tengvall beskriver den uppmärksamhet som projektet 
fått ute i Europa. Denna skall användas för att dra nytta av priset från Europa 
Nostra. 
 
Priset kommer att delas ut den 2 september på Ol Ers i Västanäng,Delsbo, i 
närvaro av prinsessan Madeleine, representanter för Europa Nostra samt 
landshövdingen Christer Eirefelt. 
 
Motiveringen för priset är : ”För vård och restaurering av ett tidigare relativt 
ouppmärksammat men unikt kulturarv, för stärkande av den lokala självkänslan 
och främjande av turism i denna landsbygd.” 
 
Ordförande tackar för informationen. 
 
Styrelsen beslutar 
 
att godkänna rapporten 
 
______ 
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Hrs § 53 
 
Budgetuppföljning 
 
Samordnaren Sören Löfkvist redovisar det ekonomiska utfallet för Hälsingerådet  
per den 16 augusti 2004. Rapporten visar på god kontroll över Hälsingerådets 
ekonomi. 
 
Styrelsen beslutar 
 
att godkänna den ekonomiska redovisningen per den 16 augusti 2004. 
 
_____ 
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Hrs § 54 
 
Försäkringar 
 
Samordnaren lämnar en kort rapport samt delar ut en skriflig information från 
Göran Karlsson, Inköp Hälsingland. 
 
De sista åren har prishöjningarna på försäkringspremierna varit mycket stora 
beroende dels på skadeutfallet, det ändrade världsläget samt finansmarknadens 
utveckling.  
 
Ulf Sundberg redovisar de ståndpunkter SKFAB har inför en anslutning av 
Hälsinglands kommuner till bolaget. För närvarande med start den 1 januari 
2005 kan man ej ansluta några nya kunder. 
 
Ordförande tackar för informationen 
 
Styrelsen beslutar 
 
att rekommendera kommunerna 
 
att förlänga nuvarande försäkringar under år 2005. 
 
att kommunerna ansöker om att bli medlemmar i SKFAB (Svenska 
Kommunförsäkringar AB) inför år 2006. 
 
att Ulf Sundberg, Bollnäs, gör en gemensam skrivning till kommunerna. 
 
_____ 
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Hrs § 55 
 
Regionalt miljönätverk 
 
Åke Stenqvist, Ovanåker, ger en bild av situationen för regionalt miljönätverk 
och undrar hur övriga kommuner behandlat frågan. 
 
Kommunerna har behandlat frågan på olika sätt. 
 
Ordförande tackar för informationen. 
 
Styrelsen beslutar 
 
att rekommendera kommunerna 
 
att behandla frågan till den 13 oktober 2004. 
 
______ 
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Hrs § 56 
 
Rapport GIS 
 
Sören Löfkvist ger en rapport om arbetet med projektet GIS, som har  två 
huvudmål: gemensam GIS-databas och teknisk plattform mellan kommunerna i 
Hälsingland samt medverkan i CX-databasen, en adresskarta som täcker hela 
Gävleborgs län och Älvkarleby kommun. 
 
Projektledaren Maria Elena Ollén lämnar sin tjänst vid GIS-institutet och 
projektsamordnaren Åsa Jadelius tar över ansvaret för arbetet med GIS-
projektet. 
 
Projektarbetet fortsätter under hösten 2004 enligt planerad agenda. 
 
Ordförande tackar för informationen. 
 
Styrelsen beslutar 
 
att projektet lämnar en rapport vid styrelsemötet den 13 oktober 
 
______ 
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Hrs § 57 
 
SAM – Norrsken AB 
 
Stig Eng tar upp frågan om kommunförbundet SAM och aktieköp i Norrsken 
AB. 
 
Ljusdals kommun har ej behandlat frågan. 
 
Olle Nilsson-Sträng rapporterar att Landstinget Gävleborg skjuter upp sin 
upphandling och förlänger med Telia samt att Norrsken AB kommer att kontakta 
kommunförbundet SAM under vecka 36. 
 
Ordförande tackar för informationen. 
 
Styrelsen beslutar 
 
att behandla frågan senare. 
 
_____ 
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Hrs § 58 
 
Fiskevårdsägarna Mitt 
 
Lennart Olsson, Söderhamn, tar upp frågan om Fiskevårdsägarna Mitt, som 
ombildats till föreningen Fiskevattensägarna Mitt. 
 
Den nya föreningen har skickat ut medlemsavgiften till kommunerna, som har 
behandlat frågan olika. 
 
Ordförande tackar för informationen. 
 
Styrelsen beslutar 
 
att varje kommun behandlar frågan. 
 
____ 
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Hrs § 59 
 
Slutrapport Konsument Hälsingland 
 
Berith Landén lämnar en fyllig information om slutrapporten för projektet 
Konsument Hälsingland, som skall skickas till Konsumentverket. 
 
Utvärderingen visar att projektet gett goda resultat för konsumenterna i 
Hälsingland. Samverkan mellan kommunerna har fortsatt inom 
konsumentrådgivningen enligt projektets förslag. 
 
Ordförande tackar för rapporten. 
 
Styrelsen beslutar 
 
att utvärderingen i sin nuvarande form skickas till Konsumentverket. 
 
____ 
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